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Minderjarige personen met een handicap  -  Vrij te komen capaciteit

De persoonsvolgende financiering is sinds 1 januari 2017 een realiteit voor volwassen 
personen met een handicap. Voor minderjarige personen met een handicap wordt nog 
steeds gewerkt met het oude zorgsysteem.

1. Hoeveel plaatsen bij de multifunctionele centra (MFC) zijn er door doorstroming van 
minderjarigheid naar het systeem van volwassenen-meerderjarigheid en door 
natuurlijke uitstroom vrijgekomen in 2017 en hoeveel plaatsen schat de minister dat 
er op deze wijze in 2018 zullen vrijkomen? 

2. Met welk budget uit de VAPH-begroting (Vlaams Agentschap voor Personen met een 
Handicap) kwam die vrijgekomen capaciteit in 2017 overeen en met welk budget 
komt het geschatte aantal vrij te komen plaatsen in 2018 overeen, opgesplitst per 
jaar? 

3. Wat zou de budgettaire kostprijs zijn om een persoonlijkeassistentiebudget (PAB) toe 
te kennen aan personen met een handicap die op een wachtlijst staan voor niet-
rechtstreeks toegankelijke hulp voor kinderen en jongvolwassenen met een vraag 
naar PAB:

a) voor de groep van personen die tot 5 jaar op deze wachtlijst staan:

b) voor de groep van personen die tussen de 5 en 10 jaar op de wachtlijst staan; 

c) voor de groep van personen die tussen de 10 en 15 jaar op de wachtlijst staan;

d) voor de groep van personen die meer dan 15 jaar op de wachtlijst staan? 

4. Wat zou de budgettaire kostprijs zijn om niet-rechtstreeks toegankelijke hulp door 
een MFC toe te kennen aan personen met een handicap die op een wachtlijst staan 
voor niet-rechtstreeks toegankelijke hulp voor kinderen en jongvolwassenen met een 
vraag naar zorg in natura: 

a) voor de groep van personen die tot 5 jaar op deze wachtlijst staan;

b) voor de groep van personen die tussen de 5 en 10 jaar op de wachtlijst staan;

c) voor de groep van personen die tussen de 10 en 15 jaar op de wachtlijst staan;

d) voor de groep van personen die meer dan 15 jaar op de wachtlijst staan?



JO VANDEURZEN 
VLAAMS MINISTER VAN WELZIJN, VOLKSGEZONDHEID EN GEZIN

ANTWOORD
op vraag nr. 492 van 16 mei 2018
van MARTINE TAELMAN

1. In het huidig systeem wordt niet meer gewerkt met plaatsen, maar worden de MFC’s 
erkend voor een aantal personeelspunten, die ze soepel kunnen inzetten om aan de 
zorgvragen tegemoet te komen. De MFC’s hebben deze capaciteit in 
personeelspunten behouden, en met deze middelen kunnen ze andere personen 
ondersteunen. De middelen voor de persoonsvolgende budgetten die in het kader 
van persoonsvolgende budgetten zorgcontinuïteit voor de ondersteuning van 
jongvolwassenen zijn toegekend, zijn verhaald op het uitbreidingsbeleid. De MFC’s 
worden dus niet meer gesubsidieerd conform aantal opgenomen cliënten en erkende 
plaatsen maar conform het aantal erkende personeelspunten. In 2017 kregen 195 
jongeren een persoonsvolgend budget in kader van zorgcontinuïteit ter waarde van 
8.344.704 euro. Volgens de cijfers van jeugdhulpregie leverde dit een opstart op 
voor 112 minderjarigen in een MFC. Een aantal minderjarigen bleef in het MFC maar 
binnen hun rol als vergunde zorgaanbieder. Een aantal MFC’s gaven aan geen nieuwe 
instroom te zullen realiseren. 

Voor 2018 werd een budget van 16 miljoen euro vrijgemaakt om jongvolwassenen te 
ondersteunen in kader van zorgcontinuïteit. We schatten momenteel in dat dit over 
243 personen zal gaan. 

2. Zie vraag 1

3. De noodzakelijk gegevens om op deze vraag te antwoorden zijn pas beschikbaar bij 
het verschijnen van het jaarverslag over de jeugdhulp in 2017.

4. De noodzakelijk gegevens om op deze vraag te antwoorden zijn pas beschikbaar bij 
het verschijnen van het jaarverslag over de jeugdhulp in 2017.


